
 
 
 
 
 
 
 
ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE LA SOCIETAT CATALANA DE MEDICINA 
FAMILIAR I COMUNITÀRIA CELEBRADA A BARCELONA EL DIA 1 DE FEBRER DE 2007 
 
Amb el següent ordre del dia, 
 

1.  Aprovació de l’acta de l’anterior assemblea 
2. Balanç econòmic 2005-6 
3. Nou local 
4. Conveni ACMSCiB 
5. Torn obert de paraules 

 

1. S’aprova sense modificacions l’acta de l’anterior assemblea. 
2. En Ramon Velayos, Tresorer de la Junta de la CAMFiC, presenta el balanç econòmic 2005-6, 

destaca resultats positius, amb un augment dels ingressos del 20 %, bàsicament per 
l´augment important de la venda de llibres, els grans projectes, convenis amb institucions 
públiques i les donacions) però les despeses han augmentat un 19 % respecte l’any anterior, 
bàsicament per treballs exteriors (informàtica, assesors legals,...). Es destaca la disminució de 
aportació de la industria farmacèutica, on alguns laboratoris col·laboradors habituals han reduït 
molt la seva aportació. La previssió de creixement pel període 2006-7 es d´un 50 % pel que fa 
als ingressos. Se sotmet a votació sent aprovat per 30 vots a favor, cap en contra i una 
abstenció. Seguidament presenta el pressupost que se sotmet a votació sent aprovat per 17 
vots a favor, cap en contra i cap abstenció. 

3. Na Dolors Forés informa del projecte del nou local. Explica que SEMFYC fa temps que busca 
local nou per les seves necessitats, i que reiteradament han expressat la voluntat d´anar 
plegats amb la CAMFiC. SEMFYC ha buscat molts locals i ha trobat un adeqüat a les seves i 
nostres necessitats (dos locals junts però independents, amb espais per despatxos, aules, i 
possibilitat d´un saló més gran per cursos i activitats de major embergadura). Hem arribat a un 
conveni amb l´ACMSCiB que serà l´Acadèmia qui comprarà el local i el cedirà a la CAMFiC de 
manera indefinida, a canvi la CAMFiC haurà d´abonar la totalitat de la qüota de l´ACMSCiB dels 
seus socis. El Dr Borrell felicita a la Junta per la seva tasca. El Dr Simonet informa que després 
de molts debats, l´ACMSCiB ha apostat per aquesta inversió, i el Dr. Basora també felicita a la 
Junta i expressa el suport de la SEMFYC al projecte. 

4. Na Dolors Forés explica que després de trencar el conveni amb l´ACMSCiB perquè no ens era 
profitós, es va establir un període de negociacions, que ha culminat amb l´actual conveni, on la 
CAMFiC continua sent la societat de referència en medicina de família a Catalunya, la CAMFiC 
ingressarà la totalitat de les qüotes corresponents a l´ACMSCiB al igual que la resta de 
societats científiques (actualment hi havia un període progressiu de puja fins equiparar-nos), 
però a canvi l´AMSCiB compra un local que cedeix indefinidament a la CAMFiC, pel seu us. 

5. S’obre el torn de precs i preguntes: 
En Ricard Peiró explica que gracies a les aportacions de la passada assemblea s´ha fet una 
normativa perquè els socis puguin presentar temes a les assemblees, i que puguin arribar amb 
la suficient antelació a tots els socis. Aquesta normativa està a la web. 
En Francesc Borrell presenta una carta a l´assemblea per tal de demanar a la Junta que actui 
front la llei de l´ICS (estudi jurídic, debat entre els socis), crear un observatori de l´ICS, 
avaluar els nous indicadors de farmàcia, els indicadors de les ILT i que es fa en relació a la 
Plataforma 10 minuts. Na Dolors Forés explica que la Junta te concertada una entrevista ambel 
Dr Jaurrieta, on es tractaran aquests temes. En Toni Dedeu explica que es una llei que serà 
aprovada pel Parlament, amb la que podrem fer poca cosa. L´Ariadna Mas expressa que hem 
de prendre una postura davant les declaracions de que els metges de família haurem d´anar a 
aprendre a l´hospital i el Pep Besora explica que s´està parlant d´un nou model d´atenció 
primària i que la CAMFiC s´hauria de posicionar. En Ramon Morera creu igualment que ens hem 



de posicionar davant aquest nou model, i actuar, doncs no podrem canviar la llei però si el 
desenvolupament delsestatuts que l´ICS haurà de crear pel desenvolupament de la llei. En 
Jordi Monedero expresa la preocupació per quin paper tindrà l´atenció primària en els càrrecs 
decisoris. En Jaume Sellarés planteja el poc debat que hi ha a la primària davant temes 
inportants, i que la CAMFiC hauria de contribuir a generar aquest debat, del qual en pugui sortir 
un document de posicionament, i fer sim¡nergies amb altres societats. En Daniel Ferrer-Vidal 
corrobora la falta dedebat, però indica que tenim prou einesper expressar la nostra opinió. En 
Francesc Borrel insisteix en el tema de l´Observatori de l´ICS, i en Pep Besora indica que 
hauria de ser un observatori de l´AP, i que podriem aprofitar  alguns documents que ja te fet la 
SEMFYC. En Ricard Peiró comenta que hauriem de ser àgils en donar una resposta des de la 
Junta, ja sigui mitjançant consulta als grups de treballs o amb experts de la CAMFiC que 
assessorin a la Junta. 
Respecte el tema de la taula de consens pels indicadors de qüalitat, na Dolors Forés explica que 
no hi ha una taula de consens com a tal, sino que es va dir que ens passarien els indicadors per 
avaluar i donar la nostra opinió. Aquest mateix matí, l´Arantxa Catalan ha presentat a la Junta 
el document dels indicadors de farmàcia, amb el compromís per la seva part i per la Junta que 
es valoraran pel grup de farmàcia i els grups de treball i s´aportaran contrapropostes, sempre 
basades en l´evidència. 
En Francesc Borrell expressa que hem de ser molt estrictes en el tema dels objectius en la 
gestió de baixes laborals, no els podem acceptar doncs no podem gestionar aquesta prestació, 
donat el retard en proves complementaries, visites hospitalaries,... Demana a la Junta que a la 
reunió amb el Dr Jaurrieta s´ expressi aquesta posició. 
Respecte el tema de la Plataforma 10 minuts, en Pep Besora explica que SEMFYC i la CAMFiC 
han el·laborat el document AP21, i que dona suport a la Plataforma 10 minuts, però que hi ha 
ocasions en que aquesta es desmarca del consens, i fa propostes que no es poden recolçar de 
igual manera en les diferents comunitats autònomes. S´han presentat diferents models de 
recepta, però el ritme de les diferents comunitats es variable, p ex. respecte la informatització. 
Na Dolors Forés expressa el compromís de la Junta per treballar tots aquests temes amb la 
Consellera, l´ICS i el Servei Català de la Salut. 
El Dr Ridao pregunta a Na Dolors Forés quina serà la postura de la CAMFiC al Consell de la 
Professió respecte el document comparatiu de salaris entre les diferents comunitats autònomes. 
Na Dolors Forés expressa que la postura de la CAMFiC serà la d´equiparar sous amb altres 
comunitats, i indica que al document de Necessitats de metges va presentar diverses esmenes, 
que al final no han quedat reflectides. 
En Ricard Peiró explica que la CAMFiC ha fet una carta sol·licitant que les activitats de la 
CAMFiC, donat que estan bàsicament dedicades a la formació de professional que treballen a la 
sanitat pública, siguin excloses de les restriccions per cobrar el complement d´exclusivitat. 
Finalment, en Ricard Peiró explica que en breu es convocaran eleccions a la Junta, que es duran 
a terme al proper Congrés de la CAMFiC. 
 
 

I sense més temes a tractar, es dóna per tancada l’assemblea. 
 
 
 

       
Vist-i-plau 

Ricard Peiró Navarro       M. Dolors Forés García 
Secretari de la CAMFiC      Presidenta de la CAMFiC 


